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Американци ще строят 
луксозни яхти в Бургас

Отидете на урок по география 
в карнобатско село

ОБщинА БургАс е ОсвОБОдилА 225 
пАркОместА От стАри АвтОмОБили
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Филмови продуценти 
предпочитат Бургас

Следващият 
брой на вестник 
„Черноморски 

фар“ ще излезе 
на 23 декември

стр. 4

Спортното училище избра 
своята десетка за 2022 година

Празничната 
трапеза все 

по-скъпа

през 2022-ра: 

Георги РУСИНОВ

Проблемът с паркирането в Бургас е пословичен. 
Общината прави всичко възможно да осигурява по-
стоянно нови паркоместа с разкриването на паркин-
ги и чрез ремонти по инфраструктурата. Упорито и 
последователно се работи и за разчистване на града 
от неизползваемите автомобили, които никак не са 
малко. Дейността стартира през 2008 г. и към днешна 
дата за тези 14 години 4525 стари коли са били пре-
махнати доброволно или със заповеди за принуди-
телно преместване.

За 14 години:  
4525 трошки, излезли 

от движение,  
са премахнати  

от улиците

2-3u

След 36-годишно чакане световната титла по футбол се върна в Аржентина.  
В инфарктен финал, който милиони фенове по света определят като най-добрия за 
всички времена, „гаучосите“ победиха Франция с дузпи. В редовното време дву-
боят завърши 2:2, а след това 3:3 в продълженията. „Петлите“ се върнаха в мача 
благодарение на младата си звезда – Килиан Мбапе, който реализира хеттрик, 
но не бе достатъчно. При ударите от 11 метра дузпаджийският вратар Емилиано 
Мартинес отново блесна. Капитанът на Аржентина Лионел Меси неслучайно бе 
сравняван с Диего Марадона през цялата си кариера. Сега той спечели всичко, 
което може един футболист да има, в последния си мач с националния отбор.

Стр. 11

преди кОледА  
и нОвА гОдинА:



Дона МИТЕВА

Седмица преди да запо-
чнат коледните и нового-
дишните празници бегъл 
поглед върху продуктите от 
първа необходимост уста-
новява драстичното им 
поскъпване.

Ако в началото на декем-
ври 2020 година захарта на 
едро е струвала 1.35, то се-
га нейната цена е 2.57, кое-
то ще рече, че поскъпване-
то е с 56%. При яйцата уве-
личението на цените е най-
голямо и в процентно из-
мерение става дума за 
70%. Ако през 2020 едно 
яйце е струвало двадесет 
стотинки, то сега на едро 
се купува по тридесет и ос-
ем стотинки. Така че на 
много бургазлийки идеята 
за домашно приготвени 
щолени, коледни сладки и 
кексове ще бъде премах-
ната още в зародиш. Мно-
зина ще се концентрират 
върху традиционните бани-
ци и питки. Сиренето и 
кашкавалът също са ско-
чили с повече от четириде-
сет процента в едровата 
цена. Но пък на такъв праз-
ник поне една баница тряб-
ва да се завърти. Пари за 
късмети, както сега е мо-
дерно, могат и да не се да-
дат, а те да бъдат написани 
на ръка, както преди годи-
ни се случваше

Със скромните един про-
цент са поевтинели свин-
ското и скумрията. Това 
сочи справката, направе-
на през Държавната коми-

сия по стоковите борси и 
тържища. Така че със си-
гурност на коледната тра-
пеза поне свинска мръвка 
ще има.

При зеленчуците осеза-
телен скок на цените има 
при доматите – родни оран-
жерийни и вносни – основ-
но от Турция и Гърция. Та-
ка че шопската салата мо-
же да бъде умело замене-
на с кисело зеле, стига до-
макините предвидливо да 
са заредили бидоните, за-
щото ако се купи от мага-
зина, също излиза почти 
колкото месото.

При картофите поскъп-
ването е с 36%, сравнено с 
2020 година. И сега на едро 
картофите вървят по 1.16.

На Новата борса в Бур-
гас килограм домати стру-
ва от 2.40 до 3.10, краста-
виците ги изпреварват и се 
продават на едрова цена 
от 3.00 до 3.50, което ще ре-
че, че в плод-зеленчука 
могат вече да са и на чети-
ри лева. Картофите са на 
левче до 1.50, а лукът стига 
до 1.30.

Проведено наскоро про-
учване показва, че броят 
на промоционалните про-
дукти в потребителската 
кошница расте сериозно и 
те вече достигат 1/3 от по-
купките ни. Това коменти-
ра Габриела Руменова от 
онлайн платформата "Ние, 
потребителите".

Затова и големите вери-
ги магазини в Бургас се 
радват на толкова много 
клиенти. Отдавна предвид-

ливите хора, с повече сво-
бодно време ги навестя-
ват, въоръжени с реклам-
ните брошури, в които са 
си отбелязали грижливо 
какви стоки могат да бъдат 
закупени и съхранени за 
празничните трапези.

Руменова поясни, че за 
тенденцията по-често да 
се налита на промоцио-
нални стоки допринася 
поскъпването на живота, 
отразено в данните на На-
ционалния статистически 
институт, според които из-
мерената с индекса на по-
требителските цени годиш-
на инфлация в България за 
септември 2022 година 
спрямо септември минала-
та година е 18.7%, а месеч-
ната – 1,2%.

Личната инфлация за 
всеки обаче е различна в 
зависимост от доходите и 
от стоките и услугите, кои-
то ползваме.

На фона на казаното до-
тук става ясно, че голяма 
част от българите, респек-
тивно бургазлии, тези 
празници ще посрещнат 
по-обрано и ще планират 
по-внимателно харчовете 
си за трапезата, а вероят-
но и за подаръците. Макар 
една реклама да призова-
ва оптимистично по Коле-
да всички да се отпуснем. 
Мнозина обаче са наясно, 
че след Коледа и Нова го-
дина идва януари, а с него 
се появяват и новите смет-
ки за ток, парно и т.н. и те 
трябва да бъдат платени 
навреме.
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Община Бургас е освободила 225 
Но

ви
ни Георги РУСИНОВ

Проблемът с паркиране-
то в Бургас е пословичен. 
Общината прави всичко 
възможно да осигурява по-
стоянно нови паркоместа 
с разкриването на паркин-
ги и чрез ремонти по ин-
фраструктурата. Упорито и 
последователно се работи 
и за разчистване на града 
от неизползваемите авто-
мобили, които никак не са 
малко. Дейността старти-
ра през 2008 г. и към днеш-
на дата за тези 14 години 
4525 стари коли са били 
премахнати доброволно 
или със заповеди за при-
нудително преместване.

От Община Бургас отго-
вориха на питане на „Чер-
номорски фар“, че за на-
стоящата 2022 година ста-
тистиката е следната: 354 

броя проверки; 492 броя 
съставени констативни 
протоколи и стартирани 
процедури за ИУМПС; 102 
броя издадени Заповеди 
за принудително премест-
ване на ИУМПС; 225 броя 
освободили заемания те-
рен доброволно и със за-
поведи за принудително 
преместване.

„Екоинспекторите от об-
щинския отдел „Опазване 
на околната среда“ осъ-
ществяват ежедневна кон-
тролна дейност за не-
регламентирано замърся-
ване с отпадъци, включи-
телно и излезли от употре-
ба моторни превозни 
средства (ИУМПС) - отпа-
дък по смисъла на §1, т. 1б 
от Наредбата за изисква-
нията за третиране на от-
падъците от моторни пре-
возни средства, а именно 

автомобили, които нямат 
заверен стикер за преми-
нал годишен технически 

преглед повече от три ме-
сеца. Собствениците на 
ИУМПС са длъжни да ги 

предадат на площадка за 
временно съхранение или 
в център за разкомплекто-

За 14 години: 4525 трошки, 
излезли от движение,  
са премахнати от улиците

През 
2022-ра:

Дона МИТЕВА

Складовете на зърнопроиз-
водителите пращят по шево-
вете – пълни са до краен пре-
дел. В момента няма никакъв 
износ. Няма заявени никакви 
кораби и за следващите месе-
ци. Вътрешна търговия - ни-
каква. Така описва сектора 
Илия Проданов, зам.-предсе-
дател на Националното сдру-
жение на зърнопроизводите-
лите и производител от реги-
она.

Не е ограничен и вносът на 
слънчоглед и друго зърно от 
Украйна – това, за което на-
стояваха от сектора. „2/3 от 
всичкия слънчоглед на Украй-
на е у нас. Това рефлектира 
върху целия бранш. Страдаме 
от този внос не само ние, но и 
колегите ни в Румъния и Пол-
ша. Но понеже няма никакви 
ограничения, не ни остава ни-
що друго, освен да чакаме ук-
раинското зърно да свърши“, 
коментира младият фермер.

От бранша правят сметки, 
че до месец - месец и полови-
на на украинците при този 
темп на износ ще им свърши 
зърното и тогава се надяват 
да се отпушат местните паза-
ри. Но какви ще са цените – 
никой не се наема да комен-
тира.

Заради това, че няма осво-
бодени свежи пари от про-
дажбата на българско зърно, 
над 80% от зърнопроизводи-
телите нямат финансова го-
товност за кампанията в края 
на януари - началото на фев-
руари. „Никой не е купил тор, 
а торът всеки ден скача. Въ-

глеродният данък, който се 
налага, основно се отразява 
върху цената му. Нямахме па-
ри да си купим когато бе по-
евтин. Сега, като стане още 
по-скъп, болшинството ще те-
глят кредит, за да купят“, каз-
ва той.

Никой земеделец от реги-
она няма задължения по рен-
ти. По един или друг начин 
всеки се е изплатил. „Над два 
милиарда и половина са раз-
дадени под формата на ренти 
в страната. Средната рента е 
над 60 лева по статистика“, 
казва Проданов, допълвайки, 
чеь всяка година рентите се 
повишават. От това и от скъ-
пите препарати и техника – 
печалбите изчезват.

„Тази година ми се струва, 
че няма да има печалба. Сче-
товодно може и да излезе та-
кава, но реално, като се смет-
не повишаването на разходи-

те за следващата година, като 
към това се добави и това, че 
не се знае на каква цена ще 
се продава – може да се изле-
зе и на минус“, обяснява Про-
данов. 

На този етап повишението 
на цените на семената за про-
летната кампания е между 30 
и 35%, толкова е и на препа-
ратите.

„Чакаме да свърши украин-
ското зърно. Няма лошо – не-
ка да го продават, но то е про-
изведено при съвсем други 
разходи, без изпълняване на 
изискванията на Европейския 
съюз. То е по-евтино. Там 
ползват торове, които не пла-
щат въглероден данък, съот-
ветно далеч по-евтини. Няма 
как ние да бъдем конкурентни 
на един и същи пазар. Това не 
е икономическа среда за нас. 
Враждебна е“, обобщава Про-
данов.

Складовете пълни  
до краен предел със зърно
Няма освободени свежи пари: 80% от производителите 

не са готови за кампанията в края на януари

Илия Проданов

Преди Коледа и Нова година:

Празничната трапеза все по-скъпа

354 са проверките тази година
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„Пежо“ 
изгоря при 
пожар в 
„Сарафово“

„Пежо 206“ е изгоряло 
напълно при пожар в бур-
гаския квартал 
„Сарафово“, съобщиха от 
пресцентъра на Областна 
дирекция на МВР-Бургас. 
Инцидентът е станал на 
улица „Баба Тонка“, къде-
то возилото е било парки-
рано. Колата е собстве-
ност на 36-годишна бур-
газлийка. Огънят е поту-
шен от един противопо-
жарен автомобил и чети-
рима огнеборци. От инци-
дента автомобилът изго-
рял напълно. Причините 
за пожара, както и стой-
ността на нанесените 
щети са в процес на изя-
сняване.

Пиян 
шофьор се 
качи на 
тротоар и 
блъсна 
пешеходец

66-годишен бургазлия е 
с опасност за живота след 
като бе блъснат на трото-
ар в Дебелт от пиян 
шофьор, съобщиха от 
пресцентъра на Областна 
дирекция на МВР-Бургас. 
Инцидентът е станал на 
улица „Цвятко Радойнов“ 
в средецкото село. Там 
28-годишен местен с БМВ 
525 ТDC поради движение 
с несъобразена скорост и 
употреба на алкохол от 
страна на водача – 1.85 
промила, автомобилът 
излиза извън пътното 
платно и качвайки се на 
тротоара, блъска с пред-
ната си дясна част 66-го-
дишния мъж, който в този 
момент е там. Блъснатият 
е настанен за лечение в 
отделение „Реанимация“ 
на УМБАЛ-Бургас, с опас-
ност за живота. От водача 
е взета кръвна проба за 
химичен анализ. Същият е 
задържан за срок до 24 
часа. Работата по случая 
продължава от служители 
на Районно управление – 
Средец.

Спипаха с 
марихуана 
мъж от 
царево

38-годишен мъж от 
Царево е задържан за 
притежание на наркоти-
ци, съобщиха от пресцен-
търа на Областна дирек-
ция на МВР-Бургас. 
Служители от районното 
управление в морския 
град са му извършили 
проверка на брега на плаж 
в Царево. В него са наме-
рили и иззели пет свивки 
от цигари, съдържащи 
марихуана. Мъжът е 
задържан за срок до 24 
часа. Работата по случая 
продължава.

Таксата на то
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паркоместа от стари автомобили
ване на ИУМПС“, посоч-
ват от администрацията 
на кмета Димитър Нико-
лов. 

За да бъде един автомо-
бил класифициран като 
ИУМПС, той трябва да от-
говаря на поне едно от 
следните условия: да бъде 
със стари регистрационни 
номера; да са минали поне 
три месеца от датата, на 
която е следвало да бъде 
извършен задължителен 
периодичен технически 
преглед; да се намира на 
терен общинска или дър-
жавна собственост.

„В отговор на получени-
те в Община Бургас сигна-
ли за изоставени автомо-
били, екоинспекторите из-
вършват проверка на мяс-
то и маркират със стикер 
тези, отговарящи на спо-
менатите критерии. Съ-
гласно изискванията на 
Наредбата по управление 
на отпадъците и Наредба-
та за излезлите от употре-
ба МПС, на техните соб-
ственици се дава 14-дне-
вен срок за доброволното 
им преместване на пло-
щадка за временно съхра-

нение или в център за раз-
комплектоване. След изти-
чане на този срок се из-
вършват съответните кон-

тролни проверки. Ако ав-
томобилите не са премес-
тени, следва съставяне на 
акт за установяване на ад-

министративно нарушение 
и издаване на заповеди за 
принудителното им пре-
местване. За съжаление, 

законовите срокове са от-
носително дълги и в най-
оптимистичния вариант ре-
ално принудително пре-
местване може да се осъ-
ществи до месец след вли-
зане в сила на Заповедта 
за принудително премест-
ване или около 6 месеца 
от стартиране на процеду-
рата“, заявяват от Община 
Бургас.

На предстоящата днес 
сесия Общински съвет – 
Бургас ще гласува по до-
кладна записка от замест-
ник-кмета Весна Балтина, 
касаеща именно старите 
автомобили. Тя предста-
влява промяна в Наредба-
та, тъй като с решение на 
Административен съд – 
Бургас от 2019 г. част от 
текстовете в нея са падна-
ли, защото повтарят зако-
на.

При констатирани изо-
ставени автомобили може-
те да сигнализирате на 
„Денонощен дежурен теле-
фон на Община Бургас“ - 
056/84 15 60 (907 218) или на 
горещия телефон в дирек-
ция „Околна среда“ - 
056/82 66 59.

Георги РУСИНОВ

Всеки общински съвет-
ник да може сам да пред-
лага почетни граждани. То-
ва предлага със своя до-
кладна Георги Дракалиев. 
Той припомня, че на 
27.10.2022 г. Общински съ-
вет – Бургас е приел про-
мени в Правилника за ор-
ганизацията и дейността 
на Общинския съвет, него-
вите комисии и взаимо-
действието му с общинска-
та администрация на Об-
щина Бургас. Докладната 
бе изготвена по предложе-
ние на Районна прокурату-
ра – Бургас, според която 
разпоредба от Правилни-
ка е била в противоречие 
със Закона за мест- 
ното самоуправление и  
местната администрация  
(ЗМСМА).

С тази разпоредба Об-
щински съвет – Бургас бе 
въвел изискване Правил-
никът да може да бъде из-
менян и допълван по иска-
не на най-малко една чет-
върт от общинските съвет-
ници.

„Според прокурора, щом 
чл.33, ал.1, т.2 от ЗМСМА 
предвижда изрично, че 
всеки един от общинските 
съветници има право да 
предлага в дневния ред на 
заседанията на Общин-
ския съвет да бъде включе-
но разглеждането на въ-
проси от компетентността 
на съвета, следва да се 
приеме, че предложения 
за промени в Правилника 
могат да бъдат направени 
от всеки един от общин-
ските съветници. Общин-
ският съвет прие тези аргу-
менти и отмени разпоред-
бата на §3 от Правилника“, 
пише Дракалиев.

Той добавя, че подобна 
разпоредба съществува и 
в Наредбата за символи-
ката и отличията на Общи-
на Бургас, приета с реше-
ние на Общински съвет на 
23.07.2013-а. Общинският 
съветник продължава с то-
ва, че според чл.20, т.2, 
чл.32, т.2 и чл.44, т.2 от На-
редбата, предложения за 
отличаване със званията 
съответно „Кавалер на 
„Сребърният кръст на Све-
ти Николай", „Почетен съ-
ветник на община Бургас“ 
и „Почетен гражданин на 
Бургас“, могат да бъдат на-
правени от не по-малко от 
5 общински съветници.

„Следвайки логиката на 
решението на Общинския 
съвет по тълкуването на 
чл.33, ал.1, т.2 от ЗМСМА, е 
необходимо горните огра-
ничения да отпаднат от На-
редбата и всеки един об-
щински съветник да има 
право да отправя предло-

жения по нея“, заключва 
Дракалиев.

Колегите му коментира-
ха в някои от комисиите, 
които разглеждаха до-
кладната, че прозира же-
ланието му да може отдел-
ни общински съветници 
също да предлагат почет-
ни граждани, кавалери и 
други. Въпреки това про-
блем според тях няма, за-
щото всички останали из-
исквания за предложения-
та за тези титли остават. 
Припомняме, че те бяха 
сериозно завишени след 
като се стигна до дебати в 
местния парламент за те-
жестта на почетното граж-
данство, когато всяка го-
дина се раздава наред. 
Така в сила влязоха про-
мени, с които се изискват 
повече подписи, а общин-
ските съветници могат да 
отличат максимум трима с 
почетно гражданство за 
годината.

Вече всеки общински съветник ще може 
сам да предлага почетни граждани

До 6 месеца отнема процедурата по принудително преместване

Видни бургазлии бяха отличени с различни призове

Милена Добрева е тазгодишният почетен гражданин



Георги РУСИНОВ

Три филма кандидат-
стват за финансиране от 
бургаския фонд „Култура“. 
Това са „Парчета живот“ 
на журналиста и фил-
мов продуцент Севда 
Шишманова, „Това, кое-
то остава“ на Александър 
Алексиев и „Острижи ме, 
ако можеш“ на незави-
симия продуцент Петър 
Марчев. 

Историята на 
атентата през 

очите на всяка от 
седемте жертви

Първият и може би най-
коментиран проект бе 
този на Шишманова. Тя, 
която е отразявала мно-
жество атентати, е реши-
ла да заснеме игрален 
филм за атентата на лети-
ще „Сарафово“. Филмът 
ще се казва „Парчета жи-
вот“ и ще проследи по-
следните 24 часа от живо-
та на всяка една от седем-
те жертви.

„Винаги, когато съм 
била на територии с атен-
тати, един от въпроси-
те, който са ми задавали, 
е: „Какво ни засяга това, 
което се случва на другия 
край на света“. Аз вина-
ги съм казвала, че живе-
ем в един взаимосвързан 
свят, където никой от нас 
не е застрахован. Това 
се потвърди през 2012-а 
на територията на лети-
ще „Сарафово“ в Бургас. 
Тогава, когато това се слу-
чи, първото нещо, което 
изпитах, е вътрешен гняв 
и някакво невероятно чув-
ство за несправедливост, 
защото в общата картина 
на ужаса и всичко, което 
се случва, винаги съм из-
питвала точно това чув-
ство за абсолютна невъз-
можност да кажеш колко 
безсмислено е това, за-
щото в секундата изчезват 
човешки животи, а новини-
те и политиката ги превръ-
щат в просто една статис-
тика. Изчезват хора с тех-
ните съдби, с техните меч-
ти, успехи, желания. Цели 
светове от хора изчезват 
с натискане на едно коп-
че“, посочи тя.

Шишманова подробно 
разказа, че още след са-
мия атентат е започна-
ла да проучва историите 
на седемте души, които 
загинаха – петимата из-
раелски туристи, българ-
ският шофьор и атентато-
ра. Провела е множество 
интервюта, включително 
и с пристигналите първи 
на терен, както и със се-
мействата на жертвите. 
Събрала е над 400 стра-
ници материали.

„Моето абсолютно 
убеждение е, че когато 
се създава филм по тра-
гични събития, чувстви-
телни за хората, които 
са загинали, има много 
силен морален и етичен 
казус. И аз реших, че не-
зависимо историята, коя-
то сме написали заедно с 
моя съсценарист Милена 
Петрова, тази история е в 
80% истина. Тя се базира 
на действителните факти, 
които, установявайки в 
процеса на интервю, са 
много по-силни от вся-
каква фикция. Има неща в 
сценария, които някой би 
казал, че са като на кино, 
но те са действителни. От 
историята на загиналата 

израелка, която седем го-
дини прави опити за ин-
витро и накрая успява и 
идва в Бургас да отпраз-
нува, че най-после е за-
бременяла и загива, до 
историята на българския 
шофьор, на когото това е 
бил един от последните 
курсове, защото той се 
е подготвял да емигрира 
в Германия. Всички тези 
неща са ми разказани от 
близките на загиналите“, 
обясни тя и продължи: 

„Мисля, че това, кое-
то ни предстои да напра-
вим с актьорите, ще бъде 
голямо изпитание, за-
щото по някакъв начин 
те ще трябва да прием-
ат и всичко това, което 
ще видят на екрана. Най-
трудно ми беше с близки-
те на Мустафа Кьосев. И 
това е поради създалата 

се под повърхността ис-
тория, за съжаление, не и 
без участието на българ-
ските медии, които ведна-
га са нахлули в родното 
му село да разпитват хо-
рата дали са ислямисти и 
терористи. Така че аз ре-
ших да разкажа атентата 
в Бургас, връщайки се към 
последните 24 часа от жи-
вота на всички загинали. 
Благодарна съм за инфор-
мацията, която имах въз-
можност да получа от бъл-
гарските служби, защото 
през образа на атента-
тора и нещата, които съ-
брах като информация, 
на практика ние ще въз-
становим как се е случил 
атентатът през неговата 
история. Всички тези се-
дем души вървят към този 
миг, където съдбата ги за-
сича в момента на смър-
тта им. Това е сценарият 
на „Парчета живот“ и аз 
се надявам чрез магията 
на киното да успея да съ-
бера обратно тези парче-
та живот на тези хора, ко-
ито са в пълен контраст 
със зловещата картина 
на смъртта“.

Според нея зрителите 

ще видят, че това, което 
имаме, е толкова крех-
ко и изчезва с едно на-
тискане на бутона на ом-
разата.

Снимките в България ще 
са почти изцяло в Бургас, 
само няколко дни ще има 
снимки в родното село 
на загиналия шофьор 
Мустафа Кьосев. Тъй като 
темата е прекалено лична 
за бургазлии, тя си е нау-
мила да наеме актьори от 
Бургаския театър за второ-
степенните роли. Главните 
ще се изиграят от много 
известни актьори, има и 
израелски каст – за петте 
жертви от Израел.

„За мен ролите в този 
проект са много равнос-
тойни и разликите меж-
ду главна и второстепен-
на роля са много мал-
ки. Основната ни сни-
мачна площадка ще е на 
Терминал 2. Там ще бъде 
изграден изгорелият ав-
тобус и останалата сцена. 
Важно за нас е да получим 
финансиране от Бургас, 
защото голяма част от 
снимките ще са именно 
тук“, заяви Шишманова.

Снимките, по думите й, 

ще започнат в края на ав-
густ в селото на Кьосев, 
а след това през септем-
ври ще изградят сета на 
Терминал 2, а октомври 
ще продължат заснема-
нето на филма в Израел. 
Реалистичната й прогно-
за за крайния продукт е 
2024-а.

Социална 
късометражна 

лента засяга 
болезнена язва  
за обществото

Сериозна тема засяга 
и Александър Алексиев. 
Българският актьор, сце-
нарист и продуцент ще за-
снеме филм за войната по 
пътищата с име „Това, ко-
ето остава“.

„Това е една лична 
история на режисьора 
Димитрис Георгиев, кой-
то на 10-годишна възраст, 
в една много тежка ката-
строфа, е присъствал с 
баща си в автомобила и 
вследствие на тази ката-
строфа баща му загива. 

Димитрис вече е на 25-26- 
годишна възраст и е готов 
да се пребори със свои-
те демони, със страха си. 
Филмът разглежда деня 
на едно момче на 17-го-
дишна възраст. Казва се 
Ян и ще бъде изигран от 
едно младо момче на 17-
годишна възраст, който 
не е актьор – един от най-
добрите скейтъри у нас, с 
невероятна международ-
на кариера. Димитрис си 
го следи отдавна и си го е 
избрал за главната роля. 
Денят на това момче стар-
тира с новината, че сестра 
му е загинала предната ве-
чер в тежка катастрофа. 
В рамките на този ден от 

едно малко момче той ста-
ва мъж. Най-фрапантното 
през този ден е, че той 
разбира, че смъртта на 
сестра му до огромна сте-
пен е и грешка на баща му, 
който е съдия. Без да раз-
казвам много, той е бивал 
предупреждаван, че това 
може да се случи на ня-
кое от децата му. Филмът 
се занимава и с темата за 
корупцията, както и с вой-
ната по пътищата. Той е 
късометражен, от 24 ми-
нути“, разказа той.

Алексиев добави, че 
целта на продуцентска-
та му компания е именно 
заснемането на социални 
филми, които да провоки-
рат дискусия сред млади-
те. Теми са наркотиците и 
други зависимости, наси-
лието, сега и войната по 
пътищата. 

„Филмът ще бъде разде-
лен на две части, една от 
тях ще се снима в Бургас. 
Не сме оторизирани да 
споделим кои са имена-
та на актьорите, но част 
от тях са световни и еди-
ният от актьорите има ог-
ромното желание да по-
пуляризира своя роден 
град и да докарва между-
народни продукции, които 
да се случват на терито-
рията на Бургас. Отделно 
от това една част от лока-
циите, които сме избра-
ли, не можахме да ги на-
мерим никъде другаде – 
булевард „Демокрация“, 
улица „Кирил и Методий“, 
която е изключително ки-
нематографична, надле-
зите на кръговото в посо-
ка магистралата. На тези 
места можем да разкажем 
по невероятен начин деня 
на главния ни герой Ян“, 
добави Алексиев.

Той завърши с това, че 
платформата им е изклю-
чително успешна и общи-
ят брой гледания на фи-
лмите в нея е над 3 мили-
она. Алексиев уточни, че 

както този, така и всички 
останали филми в един 
момент стават безплат-
ни, за да може още пове-
че хора да се запознаят 
с проблематиките, които 
засягат.

Може ли български 
филм да се бори  

с хита „Коса“?

Третият проект е на 
журналиста и продуцент 
Петър Марчев. Пред коми-
сията той обясни, че това 
е вторият му пълнометра-
жен игрален филм и идея-
та е за една българска па-
рафраза на филма „Коса“. 
Той дойде на заседанието 
на комисията със самоде-
ен състав от дами от бурга-
ското село Извор. Жените 
поздравиха присъстващи-
те с народна песен.

Марчев обясни, че и те 
ще участват във филма, 
който ще проследява исто-
рията на четирима дълго-
коси младежи в рок банда 
през 70-те в България. 

„В един момент решават 
да направят рок опера и 
отиват в едно читалище, 
където почват да репети-
рат. На тази сцена ще се 
изявяват и тези дами, как-
то и три талантливи бурга-
ски момчета, които биват 
привлечени от тези дами, 
които ги изкушават с екс-
курзия до Белград, но след 
това пък нашите момче-
та – групарите, ги привли-
чат и правят рок опера“, 
накратко разказа проду-
центът.

Марчев добави, че пре-
говаря с Рони Ромеро за 
негово участие във фил-
ма и че дори само един 
снимачен ден с него ще 
успее да помогне за про-
дажбите на филма и извън 
България.

„Независим продуцент 
съм и затова разчитам 
на Община Бургас да уда-
ри едно финансово рамо. 
Главният актьор е младеж 
3-4 курс актьорско май-
сторство и се надявам да 
го направим следващия 
секссимвол в българско-
то кино. Снимките ще са 
в читалище „Христо Ботев“ 
в Кумлука, в заведения на 
плажа, един от сюжети-
те се развива в Бирената 
фабрика“, уточни проду-
центът.

Комисията по оценява-
не повдигна въпроса защо 
е избрал Бургас, тъй като 
от представената сюжетна 
линия става ясно, че може 
да се заснеме във всеки 
един български град.

„Бургас е градът на мо-
ята младост и затова ис-
кам да снимам тук, да въз-
родя тази любов. Това ще 
бъде филм, в който ще 
присъстват знакови лич-
ности на Бургас – Христо 
Фотев, за Петя Дубарова 
ще стане дума, естестве-
но, на Пламен Ставрев ще 
звучат парчета. С Михаил 
Билалов съм говорил за 
ролята на ченгето-донос-
ник“, отговори Марчев.

Това е едва първото 
заседание на комисията 
по оценяване към Фонд 
„Култура“ на Община 
Бургас. В следващите ще 
трябва да разгледат пове-
че информация за проек-
тите и в крайна сметка да 
решат кои продукции ще 
получат пари от общин-
ския бюджет. Предстоят 
още три заседания на ко-
мисията.

Чф4 Тема на деня20-22 ДЕКЕМВРИ 2022

Филми за атентата в Сарафово, войната по пътищата 
и рок опера кандидатстват за бургаско финансиране

Петър Марчев (вдясно) представи проекта си за рок опера

Севда Шишманова (на преден план) и Александър Алексиев (на заден план) ще 
снимат филми по проблемна тематика - респективно за атентата в Сарафово и 
войната по пътищата

Комисията по оценяване ще реши в следващите си заседания кои проекти ще 
получат финансиране



За пета поредна година 
Екипът за ключови компе-
тентности на учителите по 
чужди езици в СУ "Никола 
Й. Вапцаров", ръководен от 
зам.-директора Здравко Ди-
мов и лично от директора 
на училището Ирина Въте-
ва, организира състезание 

по писмен превод. Целта е 
популяризиране на прево-
даческата дейност. 

За трети път състезанието 
беше отворено и за ученици 
от другите общински учили-
ща. Включиха се СУ "Христо 
Ботев" - Айтос и ОУ "Христо 
Ботев", с. Пирне. На награж-

даването в кабинета на кме-
та в Община Айтос, заедно 
с учениците, класирани на 
призови места, дойдоха и 
преподавателите по англий-
ски и руски език от СУ "Ни-
кола Вапцаров", организато-
ри на състезанието - Здрав-
ко Димов, Весела Захари-
ева, Ани Стойчева и Галя Ку-
царова. На събитието, заед-
но със своята възпитаничка 
Даниела Петрова от 7 клас, 
беше и младата преподава-
телка по английски език в 
ОУ "Христо Ботев" с. Пирне 
- Алексия Алексиева.

Вниманието, естествено, 
беше насочено към най-ус-

пешните ученици сред 130-
те участници в езиковата 
надпревара. А това са Сла-
ви Димитров от СУ "Нико-
ла Вапцаров", ХІ клас, кой-
то участва в състезанието 
за пети пореден път. Посто-
янството и упоритият труд 
през годините го направи-
ха фаворит в състезанието 
по английски език тази годи-
на, коментира зам.-директо-
рът Димов. Айсел от Х клас 
е другата гордост на учили-
щето - девойката зае пър-
во място в състезанието по 
руски език. Висока оценка 
за представянето си полу-
чи и възпитаничката на СУ 

"Никола Й. Вапцаров" - Ди-
ляра Хюсеиналиева от VІІІ 
клас - второ място по ан-
глийски език.

Две бяха девойките от СУ 
"Христо Ботев", които влязо-
ха в кметския кабинет като 
победители, заслужили при-
знанието на взискателно-
то жури - Есин Алиш от ХІ 
клас получи награда в раз-
дела за немски език. Гер-
гана Кузманова от VІІІ клас 
пък се нареди на трето мяс-
то за писмен превод от ан-
глийски език.

В нелекото състезание и 
тази година участваха уче-
ници, които изучават ан-
глийски, немски или руски 
езици като чужд език в учи-
лище в часовете по общо-
образователна подготовка. 
Кметът Васил Едрев поздра-
ви успешните ученици и тех-
ните преподаватели. Минути 
по-късно в кметския каби-
нет тръгна непринуден раз-
говор между градоначални-
ка, ученици и учители - от 
чуждоезиковото обучение 
преди и сега, през възмож-
ността и невъзможността 
да се изучават други чужди 
езици в айтоските училища 
и статута на преподаватели-
те, до - проблеми и проекти, 
свързани с по-добра град-
ска среда.

Кметът Васил Едрев връ-
чи наградите с пожелания 
към всеки от учениците за 
още чуждоезикови знания, 
а към организаторите - да 
продължават с добрата под-
готовка и догодина да вклю-
чат в надпреварата още до-
бре подготвени ученици от 
всички училища в община 
Айтос.

НП

По стара българска 
традиция в навечерието 
на коледните празници 
коледарски наричания за 
здраве и берекет огласи-
ха Община Айтос. Коле-
дарите на Основно учи-
лище "Атанас Манчев" - 
Айтос и техните ръково-
дители изненадаха и ус-
михнаха кмета Васил Ед-
рев и екипа му. 

Облечени в празнични 
носии, с накичени с пу-
канки калпаци и в ръце с 
шарени тояги, коледари-
те влязоха в кметския ка-
бинет, съпроводени от та-
лантлив гайдар от Музи-
калното училище в Бур-
гас. Като домакин, Ва-
сил Едрев прие с благо-
дарност пожеланията и 

дари скъпите гости с по-
гача и лакомства. Мла-
дите коледари на "Ман-
чев" получиха заслужени 
аплодисменти и пожела-
ния за здраве и отлични 
оценки. 

Веднага след като се 
сбогува с градоначал-
ника, коледарската гру-
па се отправи към МБАЛ 
Айтос, за да благосло-
ви лекарите и медицин-
ските сестри, а чрез тях 
- да пожелае здраве на 
всички граждани на об-
щината.

НП

   

ПриятеЛ
Издание на Община Айтос Вестникът е основан на 14 април 1924 година

народен
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Коледари от ОУ „Атанас Манчев“ наричаха 
за здраве и плодородие в Община АйтосДА бъДе! 

Като домакин, 
кметът Васил  
едрев прие 
благопожеланията  
и дари скъпите 
гости

Кметът Васил едрев награди най-добрите 
млади преводачи на АйтосПобедителите от състезанието по 

писмен превод и техните ръководители 
разискваха с градоначалника бъдещето 
на чуждоезиковото обучение в 
общинските училища



Декември е! Декември, който поня-
кога е толкова красив и снежен, друг 
път е студен и мрачен. Но това е ме-
сецът, в който всичко ни е позволе-
но. Време е да помечтаем! Иде Коле-
да! Най-прекрасният и свят празник. 
Нощта, в която забравяме дрязги и 
проблеми, отваряме сърца за ближ-
ния. На този празник като че ли в нас 
се събужда детето, което вярва в чу-
деса. Много любов, доброта и жизне-
радостно настроение лъха и от произ-
веденията на над 350-те участници в 
конкурса „Моята коледна картичка”. 
Те са експонирани във фоайето на чи-
талището и всеки, който ги види, ще 
повярва, че светът е станал по кра-
сив и още по добър.

НЧ „Васил Левски 1869“ Ви благо-
дари. На всички желаем да сбъдва-
те мечтите си. Радвайте се на вся-
ка усмивка, която изгрява пред вас, 
на любовта, която топли сърцето ви 
и нека вълшебството на Рождество 
ви съпътства през цялата 2023 годи-
на. От всички участници в конкурса 
журито отличи 69, които класира на 
първо място.

НАГРАДЕНИ ЗА КАРТИЧКА
Велико Катев Киров - 1 клас –  

ОУ „Христо Ботев”-с. Пирне
Мертан Рейхан Емин – 1 клас -  

ОУ „Христо Ботев”-с. Пирне
Йордан Ангелов Бяндов – 2 клас - 

ОУ „Христо Ботев”-с. Пирне
Стиляна Ивайлова Милчева – 2 клас 

- ОУ „Христо Ботев”-с. Пирне
Атанас Миньов Иванов – 3 клас - 

ОУ „Христо Ботев”-с. Пирне
Радко Асенов Радков – 3 клас -  

ОУ „Христо Ботев”-с. Пирне
Емирай Йълдрай Яламов – 1 клас - 

ОУ „Христо Ботев”-с. Мъглен
Кадир Мехмед Адем – 2 клас -  

ОУ „Христо Ботев”-с. Мъглен
Мейра Ибрям Мехмед – 3 клас -  

ОУ „Христо Ботев”-с. Мъглен
Елиф Юзджан Шабан – 4 клас -  

ОУ „Христо Ботев”-с. Мъглен
Арас Айхан Айдън – 1 клас –  

ОУ „Св. св. Кирил и Методий” - с. Ка-
рагеоргиево

Фуркан Юсуф Халил – 2 клас -  
ОУ „Св. св. Кирил и Методий” - с. Ка-
рагеоргиево

Мирай Сали Ружди – 2 клас -  

ОУ „Св. св. Кирил и Методий” - с. Ка-
рагеоргиево

Гюлин Мевлян Рафет – 3 клас -  
ОУ „Св. св. Кирил и Методий” - с. Ка-
рагеоргиево

Димитър Иванов Митков – 3 клас - 
ОУ „Св. св. Кирил и Методий” - с. Ка-
рагеоргиево

Елис Ерджан Рафет – 3 клас -  
ОУ „Св. св. Кирил и Методий” - с. Ка-
рагеоргиево

Фейза Расим Шабан – 3 клас -  
ОУ „Светлина” – с. Тополица

Елинор Бисерова Хаджиева –  
3 клас – ОУ „Светлина” – с. Тополица

Еда Халибрям Юсуф – 3 клас -  
ОУ „Светлина” – с. Тополица

Габриела Красимирова Момчева – 
3 в клас - СУ „Н. Й. Вапцаров“

Елиф Идриз Ърфан – 3 в клас -  

СУ „Н. Й. Вапца-
ров“

Николай Златев 
Стоилов – 3 клас -  
СУ „Н. Й. Вапцаров“

Георги Данаилов 
Куцаров – 1 в клас 
- СУ „Н. Й. Вапца-
ров“

Никол Николае-
ва Миткова – 1 в 
клас - СУ „Н. Й. Ва-
пцаров“

Дария Тодорова Влаева – 1 в клас 
- СУ „Н. Й. Вапцаров“

Мартин Владимиров Влайчев – 1 в 
клас - СУ „Н. Й. Вапцаров“

Дая Димова Белчева – 2 б клас -  
СУ „Н. Й. Вапцаров“

Акън Халил Бекир – 1 а клас -  
СУ „Н. Й. Вапцаров“

Филис Исмет Халил – 4 б клас -  
СУ „Н. Й. Вапцаров“

Алие Джемил Али 4 б клас - СУ „Н. 
Й. Вапцаров“

Крисия Тихомирова Кирякова – 2 в 
клас - СУ „Н. Й. Вапцаров“

Ислям Ислям Осман – 2 а клас -  
СУ „Н. Й. Вапцаров“

Боян Ралев – 2 в клас – СУ „Христо 
Ботев“ – Айтос

Мериам Хасан – 2 в клас - СУ „Хрис-

то Ботев“ – Айтос
Карина Павлова – 1 в клас –  

СУ „Христо Ботев”-Айтос
Мерт Февзи Нури – 1 в клас -  

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Мартина Вескова Божилова – 2 а 

клас - СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Митко Митев Цанев – 1 б клас -  

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Хаят Сунай Хикмет – 1 б клас -  

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Никол Добринова Петрова- 2 в клас 

- СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Азра Гюнер Реджеб – 2 б клас -  

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Александра Купенова – 1 г клас - 

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Андреа Андреева – 2 г клас -  

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Велислава – 2 г клас - СУ „Христо 

Ботев“ – Айтос
Габриела Стоянова Петкова – 1 б 

клас - СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Константин Купенов – 3 б клас -  

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Виктор Христов Христов – 2 клас - 

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Калоян Здравков Костов – 3 в клас 

- СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Петек Селдин Хюсеин – 3 г клас - 

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Александър Николаев Танев – 3 г 

клас - СУ „Христо Ботев” –Айтос
Мустафа Мустафа Хюсеин – 3 г клас 

- СУ „Христо Ботев” –Айтос
Карина Костова Христова – 3 а клас 

- СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Жулиета Петрова Димитрова – 4 а 

клас - СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Айаз Хасан Бекир – 1 а клас -  

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Елена Петрова Шопова – 8 год. -  

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Гергана Кирова – 4 в клас -  

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Андреа Андреас Пелковски – 3 а 

клас - СУ „Христо Ботев” – Айтос
Стилян Купенов – 2 в клас -  

СУ „Христо Ботев“ – Айтос
Христина Джюнет Ахмед – 4 б клас 

– ОУ „Атанас Манчев”
Янка Жекова Арнаудова – 1 а клас 

- ОУ „Атанас Манчев”
Анка Асенова Дочева – 2 а клас - 

ОУ „Атанас Манчев”
Еленка Наскова Миткова – 2 а клас 

- ОУ „Атанас Манчев”
Дида Теменужкова Огнянова – 8 

год. - ОУ „Атанас Манчев”- 2 ГЦОУД
Фани Миткова Симеонова – 7 год. 

- ОУ „Атанас Манчев”
Василка Сандова Христова – 10 год. 

– ОУ „Атанас Манчев”- 4 ГЦОУД
Надежда Желкова Мъникова – 3 а 

клас - ОУ „Атанас Манчев”

НАГРАДЕНИ ЗА ПОСЛАНИЕ
Румен Руменов Касабов – 3 в клас - 

СУ „Н. Й. Вапцаров“ – послание
Моите пожелания приемете за 

здраве, щастие, късмет много годи-
ни напред!

Домът ви да е пълен, децата ви да 
са добри!

Живка Стоянова Русева – 7 год. 
- ОУ „Атанас Манчев” – 1 ГЦОУД – 
послание

Надявам се, че всеки от семей-
ството ще получи най-добрия коле-
ден подарък, но нека най-големият и 
най-важният бъде, че сте заедно, че 
сте здрави!

Габриела Георгиева Ангелова – 4 
а клас - СУ „Христо Ботев“ – Айтос 
– послание

Коледа е!
Нека сърцата ни бият като едно в 

името на любовта и мира!
Да бъдем смирени, повече сили да 

имаме да прощаваме и с Божията по-
мощ напред да продължаваме!

Весела коледа!

Айтоската 2021-ва на страниците 
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За първи път в настоящ-
ия програмен период СНЦ 
„МЕСТНА ИНИЦИАТИВНА ГРУ-
ПА – АЙТОС“ изпълнява Стра-
тегия за Водено от общности-
те местно развитие, финанси-
рана от Европейския земедел-
ски фонд за развитие на сел-
ските райони. Чрез изпълне-
нието на Стратегията е плани-
рано да бъде постигнат интег-
риран ефект за симулиране на 
местното развитие и превръ-
щане на територията на МИГ - 
Айтос в динамично развиващ 
се селски район, с разнообра-
зен и устойчив бизнес, осигу-
ряващ заетост, справедливи и 
стабилни доходи, с адекватни 
за 21-ви век условия, качест-
во и стандарт на живот за хо-
рата и ефективно използване 
на местните.

Територията на МИГ-Айтос 
съвпада изцяло с администра-
тивните граници на община Ай-
тос и включва 17 населени мес-
та - град Айтос и 16 села.

Стратегията включва един-
ствено мерки, финансирани 
от ПРСР 2014-2020 чрез ЕЗФР-
СР. Стратегията за Водено от 
общностите местно развитие 
на МИГ - Айтос е разработена 
в съответствие със специфич-
ните характеристики на терито-
рията на селския район, уста-
новените потребности и мест-

ния потенциал за растеж, като 
поставените цели и приорите-
ти и предвидените мерки за из-
пълнение имат допълващ ха-
рактер по отношение на реги-
оналните, областните и общин-
ски стратегически и планови 
документи. 

Европейският земеделски 
фонд за развитие на селските 
райони е основен и единствен 
фонд, по който се финансира 
Стратегията за ВОМР на МИГ-
Айтос и се подпомагат бене-
фициентите от територията на 
МИГ чрез включените в Стра-
тегията пет мерки от Програ-
мата за развитие на селските 
райони за периода 2014-2020 
год. Това са:  
 Мярка 4.1.1 „Инвестиции в 

земеделски стопанства“;
 Мярка 4.2.1 „Инвестиции 

в преработка/маркетинг на сел-
скостопански продукти”;  
 Мярка 6.4.1 „Инвестиции 

в подкрепа на неземеделски 
дейности“;
 Мярка 7.2. „Инвестиции 

в създаването, подобряването 
или разширяването на всички 
видове малка по мащаби ин-
фраструктура“;  
 Мярка 7.5. „Инвестиции 

за публично ползване в инфра-
структура за отдих, туристиче-
ска инфраструктура“.

Интервенциите по мярка 
4.1.1, мярка 4.2.1 и мярка 6.4.1 
са в обхвата на стратегически 
ПРИОРИТЕТ 1 на Стратегията 
за ВОМР - Развитие и стимули-
ране на предприемачество и ус-
тойчив бизнес с висока доба-
вена стойност, осигуряващ за-
етост и стабилни доходи на на-
селението. Интервенциите по 
мярка 7.2 и мярка 7.5 са в обхва-
та на стратегически ПРИОРИ-
ТЕТ 2 на Стратегията за ВОМР 
- Подобряване и развитие на 
жизнената среда и качеството 
на живот и интегрирано, устой-
чиво и ефективно оползотво-
ряване на природно-културни-
те ресурси на територията на 
МИГ - Айтос.

Стойността на одобрена-
та финансова помощ ЗА ПРО-
ЕКТИ КЪМ СТРАТЕГИЯТА ЗА 
ВОМР е 3 732 745,00 лева, от ко-
ито 3 359 470,50 лева европей-
ско финансиране (ЕЗФРСР) и 
373 274,50 лева национално фи-
нансиране.

През периода 2019-2022 г. 
СНЦ „МИГ-Айтос“ е планирало 
и провело общо 10 (десет) про-
цедури за подбор на проектни 
предложения, включващи всич-
ки мерки от СВОМР. По всички 
процедури са получени общо 28 
броя проектни предложения, 
от които 25 са одобрени за фи-
нансиране. 

През 2022 г. е проведена една 
процедура за подбор на проект-
ни предложения по Мярка 7.2. 
„Инвестиции в създаване-
то, подобряването или раз-
ширяването на всички видо-
ве малка по мащаби инфра-
структура“ от СВОМР. Одобре-
ни за финансиране са 4 проект-
ни предложения, а това са:
 „Реконструкция на ул. „Ди-

митър Благоев“, гр. Айтос“;
 „Реконструкция на ул. 

„Даме Груев“ и ул. „Зюмбюл“, 
гр. Айтос“;
 “Обзавеждане и оборудва-

не за социални услуги, предос-
тавяни на територията на Об-
щина Айтос“;
 „Изграждане на детска 

площадка в УПИ III, кв. 3А и дет-
ска площадка в УПИ I, кв. 191 в 
град Айтос, Община Айтос“.

Към настоящия момент има 
сключени общо 17 администра-
тивни договора за предоста-
вяне на безвъзмездна финан-
сова помощ по всички мерки 
на СТРАТЕГИЯТА ЗА ВОМР на 
обща стойност 2 875 533,09 лв. 

По Мярка 7.2 има сключени 
четири административни дого-
вора за предоставяне на без-
възмездна финансова помощ. 
Предстои сключване на адми-
нистративни договори за пре-

доставяне на безвъзмездна фи-
нансова помощ по мярка 7.2 за 
проект: “Обзавеждане и обо-
рудване за читалищата на те-
риторията на община Айтос” и 
проект „Реконструкция на ули-
ца „Арда“ от О.Т. 24 до О.Т. 7 
и улица „Христо Кърджилов“ в 
гр. Айтос“.

Изпълнените проекти по Мяр-
ка 7.2 „Инвестиции в създава-
нето, подобряването или раз-
ширяването на всички видове 
малка по мащаби инфраструк-
тура“ са:

1. „Подобряване на уличните 
настилки на населените места в 
Община Айтос” /Улици с. Поля-
ново и с. Малка поляна/”;

2. „Реконструкция и рехаби-
литация на тротоарни настил-
ки на улици в гр. Айтос“.

В процес на изпълнение са 
проектно предложение “Бла-
гоустрояване и реновация на 
спортна зала към стадион в 
УПИ I, кв. 50 по плана на гр. 
Айтос” и “Доставка и монтаж 
на автоматизирана напоител-
на система на градски стадион 
“Крум Делчев” и закупуване на 
оборудване”.

Успешно приключен е и про-
ектът по Мярка 7.5. „Вътреш-
но преустройство на кафе-апе-
ритив в партерния /първи/ етаж 
от съществуваща администра-

тивна сграда №9 от Общински 
комплекс „Алея на занаятите”,  
находяща се в ПИ №000783, 
местност Лесопарк, землище-
то на гр. Айтос в Посетителски 
център”.

По Мярка 4.1.1 има сключе-
ни два административни дого-
вора за предоставяне на без-
възмездна финансова помощ, 
от които единият е приключен.  

По Мярка 4.2.1 има склю-
чен един административен до-
говор за предоставяне на без-
възмездна финансова помощ 
за модернизация на Млекопре-
работвателно предприятие.

  
По Мярка 6.4.1 има 9 склю-

чени административни догово-
ра за предоставяне на безвъз-
мездна финансова помощ, от 
които единият е приключен. 

Като цяло прилагането на 
Стратегията за Водено от общ-
ностите местно развитие до-
принася за комплексното, ико-
номически балансираното и ус-
тойчиво развитие на територи-
ята на МИГ - Айтос, стимули-
ра предприемаческата актив-
ност и разкриването на нови 
работни места, съдейства за 
диверсификацията на произ-
водството.

ЕВРОПЕЙСКИЯТ ЗЕМЕДЕЛСКИ ФОНД ЗА РАЗВИТИЕ НА СЕЛСКИТЕ РАЙОНИ -
ЕВРОПА ИНВЕСТИРА В СЕЛСКИТЕ РАЙОНИ

СНЦ „МЕСТНА ИНИЦИАТИВНА ГРУПА – АЙТОС”

Напредък в изпълнението на стратегията за водено 
от общностите местно развитие на „МЕСТНА 

ИНИЦИАТИВНА ГРУПА – АЙТОС” към 13.12.2022 г.

Настоящата публикация е осъществена с финансовата помощ на Европейски земеделски фонд за развитие на селските райони във връзка със Споразумение за из-
пълнение на Стратегия за Водено от общностите местно развитие № РД50-146/21.10.2016 г. по подмярка 19.4.”Текущи разходи и популяризиране на стратегия за Во-
дено от общностите местно развитие” на мярка 19 „Водено от общностите местно развитие” на Програмата за развитие на селските райони за периода  2014 – 2020 г.

п.к. 8500 град Айтос, община Айтос, област Бургас, ул.” Васил Левски ” № 2; www.mig-aytos.com; моб.тел. +359 886 881 212 ; e-mail: mig_aytos@abv.bg

350 айтоски деца участваха в конкурса „Моята коледна картичка“
на Народно читалище „Васил Левски 1869“ - Айтос

Чеòиðи пъðви меñòа оò конкуðñа „Мояòа колед-
на картичка“ за учениците от 2 а клас на СУ "Ни-
кола Йонков Вапцаров"! Поздравления за Каро-
лина, Никол, Седеф и Лефтерис!

Резултатите от конкурса - 
69 са наградените



"Вредата и ползата от ал-
кохола" - това беше темата 
на един твърде нетрадицио-
нен час на класа в СУ "Нико-
ла Вапцаров" - Айтос. 

Преди Коледа Хб и Хв кла-
сове с класни ръководители 
Пенка Спасова и Мария Ча-
панова проведоха своя час 
на класа заедно с... роди-
телите. Учениците бяха под-
готвили презентации - Хв - 
за вредата, а Хб - за ползи-
те. Част от представянето на 
темата бяха и скечовете, под-
готвен от ученици в Хб клас. 

В презентацията за вреда-
та от алкохола запомнящо се 
представи Мартин Петров, 
помагаха му Айсел Хамди, 
Джеврие Хамди, Ереджеб 
Исмаил, Зелиха Али, Илкнур 
Осман, Мурат Джемал, Мерт 
Мехмед, Надрие Халим, Нур-
чин Кадир, Селин Сабахтин, 
Фатме Ахмед, Берна Сали и 
Юлка Радкова. 

Мариела Димитрова и Да-
ная Савова пък убедиха пуб-
ликата в ползите на алкохо-
ла, заедно с Иванина Раде-

ва, Християна Грозева, Сте-
фания Станчева, Неждет Ру-
фат и Александър Чорио. Фа-
тмегюл Халим талантливо 
представи една от ползите - 
рецепта за маска за коса със 
съдържание на алкохол. 

А родителите? Те се бяха 
постарали да изненадат де-
сетокласниците със сладки-

ши, в които е вложен алко-
хол по рецепта.

Емоционално образова-
телното преживяване не 
само усмихна ученици, учи-
тели и родители, но и повиши 
информираността на младите 
хора най-вече за вредите от 
алкохола - в посока бъдещи 
решения и поведение.

Благотворителен волей-
болен турнир за ученици се 
проведе на 18 декември 2022 
г., в спортна зала "Аетос" в 
Айтос. Каузата - "Подари ко-
ледна вечеря на пенсионер 
в нужда"!

Турнирът се организира 

от екипа на "БЪДИ ЧОВЕК 
- АЙТОС", който традицион-
но, в навечерието на Коле-
да и Великден набира сред-
ства и пакетирани храни, за 
да зарадва самотно живее-
щи възрастни хора от общи-
на Айтос.

Тази година, екипът взе 
решение да организира Бла-
готворителен турнир за съ-
биране на средства и срещ-
на подкрепа и съдействие 
от Община Айтос и волей-
болен клуб "Айтос", които 
са съорганизатори на спорт-

ната проява. И СУ "Никола 
Вапцаров" се включи в бла-
готворителната инициати-
ва с прекрасния си мажо-
ретен състав "Морски си-
рени", с ръководители Мар-

гарита Стратиева и Весела 
Захариева.

В турнира взеха учас-
тие шест ученически отбо-
ра - юноши и девойки - ІХ-
ХІІ клас от Средно учили-

ще "Христо Ботев" и Сред-
но училище "Никола Йон-
ков Вапцаров". Отборите 
победители бяха удостоени 
с почетната Купа на Общи-
на Айтос.

Айтоската 2021-ва на страниците 
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Ако Добрината има адреси, то един от тях е СУ "Христо Ботев" - Айтос! 
Датата е 23.12.2022 г. В предпразничния ден, за 12-и пореден път ще бъде органи-

зиран Коледният ни благотворителен базар, в подкрепа на инициативата "БЪЛГАР-
СКАТА КОЛЕДА" и ученици в неравностойно положение! 

Коледа е идеалното време да преоткрием истинските ценности на живота, а една 
от тях е съпричастността!

Начало на базара: 10.00 ч.
Очакваме Ви!

Изложбата е част от ка-
лендара на ПКК "Чужди 
езици", а идеята - да се 
представят кулинарни из-
кушения от немската и ав-
стрийската кухня от учени-
ците, изучаващи езика на 
Гьоте. 

Поради големия интерес 
фоайето на училището се 
оказа тясно за още и още 
кулинарните специалитети 
- от България, Турция, Аме-
рика, Англия, Италия, Гер-
мания, Австрия, Белгия и 
други екзотични места.

Първоначалната идея на 
преподавателя по немски 
език Янка Ангелова за ку-
линарна изложба на нем-
ски традиционни храни за-
върши с огромно разноо-
бразие и много коледно на-

строение, размяна на ре-
цепти и споделяне на вкус-
ни рецепти и съвети.

А какъв по-хубав начин да 

се запознаеш с непозната 
страна и култура от този - 
да опиташ традиционните 
деликатеси!

Още благотворителни базари и концерти в седмицата до Коледа

• На 19 декември СУ "Никола Вапцаров" и Училищното настоятелство организира-
ха Благотворителна разпродажба на рисунки и макети на Дамла Кемик. С набрани-
те средства Дамла ще подкрепи две благотворителни каузи.

• На 20 декември 2022 г. ОУ "Христо Ботев" с. Мъглен организира Благотворителен 
концерт и коледен базар "КОЛЕДАТА СВЕТИ С НАДЕЖДА". Началото е от 14.00 часа 
в Народно читалище "Пробуда 1929" с. Мъглен.

• На 21 декември 2022 г. от 10.00 часа СУ "Никола Й. Вапцаров" и Училищното на-
стоятелство възобновяват традицията - откриват Благотворителен базар. С набрани-
те средства ще подкрепят каузата ДА ПОМОГНЕМ НА КАТЕЛИНА!

СУ „Христо ботев“, Айтос - 
един от адресите на добрината!

Волейболен турнир с кауза!
Шест отбора спориха за купата на Община Айтос, 
в подкрепа на самотно живеещи възрастни хора

Коледна кулинарна изложба 
Подредиха я учениците от горен курс на СУ „Христо Ботев“

Преподавателите по 
английски език в СУ 
"Христо Ботев" - Айтос 
Нели Димитрова, Надие 
Али и Радина Иванова, 
и техните ученици пока-
ниха всички ботевци на 
голямо Чаено парти по 
случай МЕЖДУНАРОД-
НИЯ ДЕН НА ЧАЯ - 15 
декември. Събитието е 
част от плана на ПКК 
"Чужди езици".

На всеки един от по-
желалите да се вклю-
чат, с много внимание 
беше поднесена чаша 
топъл и ароматен чай, 
приготвен от учениците 
от осми, десети и два-
надесети клас. 

Тийнейджърите спо-
делиха много любопит-
ни факти за предназна-
чението и ползите на 
напитката за здравето. 

Фикрие, Хабибе и Есма от 
XIIб клас разказаха на бъл-
гарски и английски език за 
появата и разпространени-
ето на чаената традиция по 
света, за силата му да обе-
динява хората. 

Чаеното парти беше оцве-
тено с различни интересни 
истории, от откриването на 
чая, през стотиците видове 
чай, до начина да се консу-
мира в различните региони 
на света. Гостите на партито 
научиха още, че с 1,2 мили-
она долара за килограм, ки-
тайският The Big Red Robe е 
най-скъпият чай в света.

Чаят - един нов свят от 
история и култура - такова 
беше посланието на орга-
низаторите към училищна-
та общност с обещанието, 
че събитието ще стане тра-
диция.

В часа на класа с... родители 
За вредите и ползите от алкохола На Чаено парти в СУ „Христо Ботев“



Особено вълнуваща беше срещата за 
част от вапцаровци, на които госпожа Ива-
нова е била учител в СУ "Никола Вапца-
ров" в Айтос. Всеки от тях е съхранил чу-
десни спомени от участието си във воде-
ните тогава от нея училищни хорове - "Ус-
мивка" и "Звънче".  

Еожени Иванова отдели време да споде-
ли някои свои размисли за музиката и пе-
енето. Тя изтъкна факта, че е половин ай-
тозлийка по бащина линия, а училище "Ва-
пцаров" ще си остане нейната първа лю-
бов, защото от него е започнала своята 

учителска работа.
Срещата беше незабравимо преживява-

не най-вече за учениците от хор "Усмивка" 
и вокална формация "Еразъм".

Снимки: Шевкет ШЕВКЕДОВ и Севджан МЕСТАН

Дни преди Коледа в СУ "Никола Й. Вапцаров" - Айтос 
гостува вокална група "Карамел" от Професионална гим-
назия по туризъм "Проф. д-р. Асен Златаров" - Бургас с 
ръководител Еожени Иванова.

В тематична зона "Вещество" на СТЕМ центъра на учили-
щето гостите изпълниха популярни песни, а Еожени Ива-
нова зарадва домакините с изпълнение на филмова музи-
ка - песента Shallow от филма с Лейди Гага "Роди се звез-
да". Солистът на групата Ванеса Вълчева пък впечатли с 
песента Make me Feel Your Love от репертоара на Адел. 
Съвсем предпразнично звуча изпълнението на "Всичко, 
което искам" от репертоара на Миро и Невена Цонева.

Основно училище "Светлина" 
с. Тополица е едно от шестте 
училища в страната, финалис-
ти в проектната надпревара по 
Програма “Учим заедно: Прео-
доляване на образователните 
трудности, причинени от пан-
демията”. Програмата се про-
вежда за първи път от фонда-
ция “Заедно в час” и е финан-
сирана от Фондация “Америка 
за България”. Нейна основна 
цел е да стимулира училищата 
да предложат и приложат ра-
ботещи решения, които допри-
насят за наваксване на пропу-
ските от пандемията в знания-
та и уменията на учениците в 
България.

На 15 декември 2022 г. Ос-
новно училище "Светлина", с. 
Тополица организира образо-
вателен форум "Увеличаване 
на образователните възмож-
ности след Covid-19" - предста-
вяне на добри практики. Съби-
тието беше част от заключител-
ния етап на проекта "Училищен 
навигатор". Представени бяха 
интересни изследвания, както 
и добри практики за преодоля-
ване на образователните труд-
ности в начален и прогимнази-
ален етап в резултат на онлайн 
обучението. 

Участие във форума взеха 
учители и директори на учили-
ща. Модератор беше проф. Ма-
рия Алексиева, заместник-рек-
тор на БСУ, а специален гост 
- Петя Петрова - началник на 
РУО - Бургас. За събитието в 
с. Тополица дойдоха предста-
вители на "Америка за Бълга-
рия" и партньори на училище-
то. Разбира се, събитието ува-
жи и кметът на с. Тополица Юри 
Миляков - председател на Учи-
лищното настоятелство.

"Събрали сме се хора с една 
и съща нагласа - да правим най-
доброто за децата и аз благода-
ря на всички, дошли да споде-
лят това наше вълнение. Изпъл-
нили сме поставените цели по 
проекта, от тук нататък ни пред-
стои да работим за неговата ус-
тойчивост", даде начало на фо-
рума директорът на ОУ "Свет-
лина" Дора Русинова. 

Преди старта на форума гос-
тите и началникът на РУО-Бур-
гас разгледаха училището, в ко-
ето има две обособени зони. 
Дигитална зона за математи-
ка, наука, езици и изкуства е 
изградена след спечелен про-
ект по програмата „Училища на 
бъдещето“. На втория етаж по 
националната програма СТЕМ 
за сумата от 50 000 лв. е изгра-
ден СТЕМ хъб с четири центъра 

за учене, експерименти и твор-
чество. Във всяка класна стая 
има обособени пространства, 
отговарящи на СТЕМ филосо-
фията за преподаване. 

Образователната среда от-
говаря на всички съвремен-
ни стандарти, оборудвана е с 
дисплеи, персонални устрой-
ства за всеки ученик, зона за 
експерименти и наблюдения. В 
зоната за общуване има инте-
рактивен под за учене и заба-
вление. В залата за наблюде-
ния, срещи и комуникация уче-
ниците разполагат със стере-
оскопичен дисплей с камера, 

малък планетариум, робот от 
„Междузвездни войни“ и кон-
структори по роботика. Види-
мо впечатлена, Петя Петрова 
призна, че досега само е чу-
вала за ОУ "Светлина" и труд-
но скрива вълнението си от ви-
дяното. "Защото и в най-смели-
те си мечти не съм си предста-
вяла да видя това, което видях 
тук. Така че благодаря, че съм 
на този форум. Благодаря, че 
въпреки негативите от тези по-
следните две години, продъл-
жаваме да търсим формати, с 
които да подобряваме работа-
та си", каза още Петрова. 

Елена Хаджисотирова, коя-
то отговаря за "Образовател-
ни инициативи" в "Америка за 
България" разказа подробнос-
ти за конкурса на Фондация 
"Заедно в час", като визира от-
личното представяне на учи-
лището в Тополица. "Зная кол-
ко много екипът се потруди по 
този проект и зная, че е имало 
моменти, в които буквално сте 
нямали сили. И въпреки умо-
рата, въпреки предизвикател-
ствата сте постигнали търсе-
ния резултат. Огромен поклон 
и благодаря. Директорът и еки-
път на това училище са уникал-
ни. Шапки долу! От много годи-
ни ги давам за пример навсякъ-
де в страната. Ако можеше мал-
ко повече училища да са таки-
ва, каквото е това тук, с този 

екип и с това лидерско пове-
дение, мисля, че щяхме да сме 
далеч по-напред", заяви Хаджи-
сотирова и обяви, че през март 
догодина ще има нова, още по-
интересна конкурсна програма 
за училищата.

Стана ясно още, че Бурга-
ският свободен университет е 
подал ръка за партньорство 
по проекта. Благодарение на 
проф. Алексиева са проведени 
четири обучения. Трима от учи-
телите са защитили по-висока 
квалификационна степен, пети-
ма разработват публикации за 
първо ПКС. "Така че летвата е 

много високо вдигната. Можем 
да станем и базово училище, за 
да видят студентите нещо раз-
лично тук от това, което се оч-
аква да видят на село", обоб-
щи Русинова.

Проф. Алексиева представи 
образователните трансформа-
ции по време и след пандемия-
та, промените и възможности-
те, които се отварят след тези 
трансформации. Показа и об-
общени констатации от едно 
доста обемно представител-
но изследване за ефектите от 
дистанционното обучение, за 
силните и слабите му страни. 
"При обявяване на пандемията 
само в един ден 700 000 деца в 
предучилищна и училищна въз-
раст и техните родители оста-
наха извън детските градини и 

училищата. В най-голяма сте-
пен това се отразява на семей-
ствата, който живеят под соци-
алния минимум. 50 хил. деца в 
училищна възраст изостават в 
своето учене", бяха част мно-
гото факти, свързани с панде-
мията и представени в презен-
тацията на проф. Алексиева. Тя 
сподели и впечатленията си от 
възможността да се докосне до 
работата на децата в класните 
стаи, а заедно с техните учите-
ли - да изпробват различни об-
разователни методи. 

Целта - да бъдат изследвани 
резултатите от дейностите по 

проекта. Зам.-ректорът на БСУ 
подчерта свързаността си със 
село Тополица, пред вид фа-
кта, че е родена в Айтос. "За 
мен, селското училище е най-
добрата школа за един учител. 
Учител, който не е минал през 
село, не може да усети емоци-
ята, тръпката, трудностите, пре-
дизвикателствата, за да има 
опита, да върви и да се разви-
ва в своя професионален път. 
Колегите правят чудеса в това 
училище", заяви още проф. 
Алексиева.

Директорът Дора Русинова 
имаше подробна презентация 
за старта, дейностите и резул-
татите от проекта. Най-общо 
- има многопластов характер 
и е ориентиран към препода-
ване и учене, практика, осно-
вана на доказателства, пер-
сонализирано и ускорено уче-
не, приказкотерапия, подкре-
па за преодоляване на загуби-
те. При практическото обуче-
ние учебните занятия се водят 
по метода на учебни станции, 
съчетавайки наука, изкуство и 
движение. На специална учи-
лищна платформа са включени 
учебните станции "Къща от кар-
ти", "Математическо приключе-
ние", "В царството на грамати-
ката", "Пътешествие в чудния 
свят на математиката", "Бъл-
гария - страна на кръстопът", 
Mrs Sibels English Cloud, Клуб 
"Лице в лице", Студио "Прика-
зен свят".

Методите и похватите на обу-
чение са ускорено учене, уче-
не чрез преживяване, проект-
но базирани уроци, мисловни 
карти, екипна работа с адек-
ватна оценка и самооценка, 
електронни тестове, тестове 
за подготовка за НВО. Пред-
ставен беше и "крайният про-
дукт" от проекта. За учители-
те - излизат от проекта с по-
високо ниво на информира-
ност и квалификация за спра-
вяне с нетипичните състояния 
на учениците. За родителите - 
независимо от социалния им 
статус, дейностите по проекта 
са предпоставка за активното 
им ангажиране. За учениците - 
"Училищният навигатор" ще ги 
преведе през процеса на въз-
становяване и ще насърчи въз-
растните в ангажирането им с 
този процес.

Голямата идея, по която ра-
боти екипът на ОУ "Светлина", 
с. Тополица се съдържа в кри-
латото изречение, водещо за 
проекта "УЧЕНЕТО ВИНАГИ 
ТРЯБВА ДА Е ЗАБАВНО".

НП
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ОУ „Светлина“, с. Тополица с образователен форум 
по един различен проект – „Училищен навигатор“
Петя Петрова, началник на РУО - бургас: 
И в най-смелите си мечти не съм си 
представяла да видя това, което видях тук

Предколедна музикална среща с ВГ „Карамел“



ОБЯВЯВА:
Открита тръжна процедура за провеждане на публични търгове  с явно наддаване с фактическо провеждане 

на 05.01.2023 год. за продажба на  недвижими  имоти – частна общинска собственост,находящи се в с.Трънак, 
Община Руен, с характеристики и първоначална тръжна продажна цена, както следва: 

№ Идентификация 
на имота

Площ
кв.м АОС

Първоначална 
тръжна продажна 

цена без ДДС

Час на 
провеждане

Определен депозит 
за внасяне при участие 

(30 %) лв
1 УПИ I, кв.38 562 6988 3091,00 8.00 927,30
2 УПИ II, кв.38 550 6989 3025,00 8.20 907,50
3 УПИ III, кв.38 625 6990 3438,00 8.40 1031,40
4 УПИ IV, кв.38 545 6991 2998,00 9.00 899,40
5 УПИ I, кв.24 573 6971 3209,00 9.20 962,70
6 УПИ II, кв.24 536 6968 3000,00 9.40 900,00
7 УПИ III, кв.24 560 6969 3024,00 10.00 907,20
8 УПИ IV, кв.24 568 6970 3067,00 10.20 920,10
9 УПИ V, кв.24 545 6971 2943,00 10.40 882,90
10 УПИ VI, кв.24 547 6972 2954,00 11.00 886,20
11 УПИ VII, кв.24 533 6973 2878,00 11.20 863,40
12 УПИ VIII, кв.24 528 6974 2851,00 11.40 855,30
13 УПИ IХ, кв.24 491 6975 2651,00 12.00 795,30
14 УПИ Х, кв.24 515 6976 2884,00 12.20 865,20
15 УПИ ХI, кв.24 494 6977 2717,00 12.40 815,10
16 УПИ ХII, кв.24 630 6978 3528,00 12.50 1058,40
17 УПИ ХIII, кв.24 255 6979 2550,00 13.00 765,00
18 УПИ ХIV, кв.24 541 6980 2976,00 13.20 892,80
19 УПИ ХV, кв.24 587 6981 3229,00 13.40 968,70
20 УПИ ХVI, кв.24 564 6982 3100,00 14.00 930,00
21 УПИ ХVII, кв.24 546 6983 3000,00 14.20 900,00
22 УПИ ХVIII, кв.24 546 6984 3000,00 14.40 900,00
23 УПИ ХIХ, кв.24 528 6985 2900,00 15.00 870,00
24 УПИ ХХ, кв.24 562 6986 3091,00 15.20 927,30
25 УПИ ХХI, кв.24 591 6987 3250,00 15.40 975,00
Спечелилият търга да заплати окончателно достигна-

тата цена в търга, дължимите данъци и режийни разно-
ски в касата на Общината или по банков път в срок, 
определен в заповедта по чл. 57, ал.1 от НПУРОИ .

Внесеният депозит за участие да се прихване от до-
стигнатата крайна цена в търга.

Депозит в размер на 30% от началната тръжна цена 
за имота, предмет на търга, следва да бъде внесен в 
касата на Общината или по банков път по сметка BG72-
BUIN95613300506178, банков код: BUINBGSF  към 
Алианц Банк България АД до 16.00 ч. на 04.01.2023 г.

Срок за подаване на заявления за участие - до 
16ч. на 04.01. 2023 г. в административната сграда 
на Община Руен. 

 Оглед на имота да се извършва до 16.00ч. на 
04.01.2023 г. включително след подаване на молба до 
кмета на Общината.

Всички насрочени търгове да бъдат проведени в 

стая № 22 на Общинска администрация от нарочна 
назначена комисия.

Задължителни документи за участие :
1. Заявление свободен текст;
2. Копие от документ за регистрация /Решение за 

вписване в Търговския регистър/;
3. Удостоверение за актуално състояние – за ЕТ и 

ЮЛ;
4. Удостоверение за ЕИК/БУЛСТАТ
5. Копие от личната карта за участниците – 

физически лица;
6.  Копие от квитанция за внесен депозит
7.  Декларация за предоставяне на лични данни
За справки и контаки : Община Руен, тел. 

05944/6233- вътр. 122

ИСМАИЛ ОСМАН 
КМЕТ НА ОБЩИНА РУЕН

Силвия ШАТЪРОВА

Центърът за социална ре-
хабилитация и интеграция 
влезе в нов дом. Досега Со-
циалният център и неговите 
потребители ползваха поме-
щение на ул.“Апостол Кара-
митев“ 12. С  решение на Об-
щинския съвет потребителите 
на социалната услуга вече се 
намират в партерно помеще-
ние  на блок „Народен юм-
рук“, (блок 117)  в ж.к. „Братя 
Миладинови“, където са обо-
собени зали за терапия, за 
творчество, групова работа, 
зала за двигателни актив-
ности, кабинет на психолог и 
социален работник. Сега хо-
рата с увреждания ще разпо-

лагат с над 100 кв.м 30 потре-
бители ползват услугите, още 
15 лица се интересуват от 
дейностите на центъра.

С мило тържество и водос-
вет бе сложено новото нача-
ло на центъра. Датата не е 
избрана случайно, на тази 
дата Сдружението получава 
съдебна регистрация, след-
ват дълги години на битки и 
спечелени каузи.  

От 2012 година Социалният 
център реализира творческа 
работилница като иноватив-
на социална услуга, от 2017 
организацията става външен 
доставчик на община Бургас. 

Гости на тържеството по 
случай преместването бяха 

кметът Димитър Николов, об-
ластният управител проф. Ма-
рия Нейкова, председателят 
на местния парламент проф. 
Севдалина Турманова, зам.-
кметът Диана Саватева, ди-
ректорът на социалната ди-
рекция в Общината Мая Ка-
занджиева.

„Не беше тайна, че искахме 
да се преместим на по-широ-
ко място. Благодаря на Об-
щина Бургас и г-н Николов, 
че сме преместени. Въпреки 
че бяхме в тясно помещение, 
не спирахме да работим, сега 
се надявам да разгърнем още 
повече нашия потенциал“, за-
яви управителят Марионела 
Стоянова.

„Благодаря ти за деликат-
ността и голямото сърце, с 
което правиш това, тези на-
ши деца имат нужда от голя-
мо сърце, а ти го имаш“, обър-
на се към нея кметът Димитър 
Николов

Община Бургас определи 
новите по-подходящи поме-
щения за развиване на соци-
алната услуга. От бюджета й 
бяха отделени 12 000 лв., с ко-
ито бе извършен ремонт. 
След проведен конкурс, за 
доставчик на социалната ус-
луга е определена неправи-
телствената организация 
Сдружение „Социален цен-
тър Бургас“.

ЦСРИ е почасова социална 
услуга за подкрепа на инди-
видуалното развитие, под-
държане и придобиване на 

нови умения за самостоятел-
но справяне на лицата с ув-
реждания, с цел тяхното со-
циално включване. В Центъ-
ра потребителите участват в 
занятия по трудотерапия, по-
лучават психологична и лого-
педична помощ, пеят и танцу-
ват. Също така те се включ-
ват в организирани посеще-
ния на кино, театър, изложби, 
екскурзии.

С промяната на админи-
стративния адрес на услугата 
се подобрява средата, в коя-
то се предоставя тя. Тя е съо-
бразена изцяло и с Наредба-
та за качеството на социал-
ните услуги.

Сред потребителите на 
Центъра са пълнолетни лица 
с физически увреждания, ка-
то част от тях са в инвалидни 

колички. Новото място е по-
широко и дава възможност 
за по-голяма свобода на 
придвижване. По-обширната 
площ даде възможност за 
обособяване на помещения 
за индивидуална работа и та-
кива за групова работа с по-
требителите, както и на от-
делно помещение за служи-
телите.

Новият ЦСРИ се намира в 
партерен етаж на блок, който 
е на комуникативно място в 
един от централните градски 
комплекси. Отпред минава 
един от основните булевар-
ди, по който се движат някол-
ко от основните линии на 
градския транспорт. В бли-
зост има автобусни спирки, а 
общественият транспорт в 
Бургас е адаптиран към нуж-
дите на хората с увреждания. 
Това ще улесни потребители-
те, които биха го използвали, 
за да пътуват до Центъра. За 
останалите, които се прид-
вижват със специализиран 
транспорт, има възможност 
микробусите да паркират в 
близост до новия адрес.

Блокът, в който се намира 
помещението, е на приблизи-
телно еднакво разстояние от 
някои от големите медицин-
ски заведения в града - ДКЦ 
1 и ДКЦ 2, както и УМБАЛ 
Бургас. В партера се помеща-
ват банки, магазини, заведе-
ния за хранене. В близост 
има училища. Всичко това е 
добра предпоставка за соци-
ално включване на потреби-
телите на услугата.

Специални гости на тържеството бяха 
областният управител проф. Мария Нейко-
ва, кмета Димитър Николов и председате-
ля на ОбС - проф. Севдалина Турманова

Центърът за социална рехабилитация и 
интеграция влезе в удобни помещения
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ОБЯВЯВА:
Открита тръжна процедура за провеждане на публични търгове  с явно наддаване с фактическо провеждане 

на 06.01.2023 год. за продажба на  недвижими  имоти – частна общинска собственост,с характеристики и пър-
воначална тръжна продажна цена, както следва: 

№ Идентифика-
тор

Населе-
но 

място

Местност Площ 
на 

имота 
(дка) Ка

те
го

ри
я НТП АОС Час на

 провеж-
дане 

Първона-
чална тръж-
на продаж-
на цена /лв

30 % 
от ПТПЦ 
(депо-
зит) лв

1 63598.40.77 Ръжица -------------- 0,067 0 За друг вид 
застрояване

7055 8.00 162,90 48,87

2 63598.40.76 Ръжица ------------ 0,564 0 За друг вид 
застрояване

7056 8.20 1371,60 411,48

3 63598.40.75 Ръжица -------------- 0,164 0 За друг вид 
застрояване

7054 9.00 398,80 119,64

4 63224.63.29 Руен Край село 0,176 4 За друг вид 
застрояване

7044 9.20 337,90 101,37

5 24699.60.17 Дъскотна Казан дере 0,992 4 Нива 7046 9.40 724,00 217,20
6 24699.60.21 Дъскотна Казан дере 0,886 4 Нива 7047 10.00 646,00 193,80
7 24699.60.10 Дъскотна Казан дере 0,668 4 Нива 7048 10.20 487,00 146,10
8 24699.60.9 Дъскотна Казан дере 0,437 4 Нива 7050 10.40 319,00 95,70
9 24699.60.34 Дъскотна Казан дере 3,874 6 Нива 7049 11.00 2464,00 739,20

10 24699.56.7 Дъскотна Казан дере 2,047 6 Нива 7053 11.10 1285,00 385,50
11 24699.50.4 Дъскотна Казан дере 3,882 4 Нива 7051 11.20 2932,00 879,60
12 24699.61.24 Дъскотна Казан дере 3,705 6 Нива 7052 11.30 2357,00 707,10

Спечелилият търга да заплати окончателно достиг-
натата цена в търга, дължимите данъци и режийни 
разноски в касата на Общината или по банков път в 
срок, определен в заповедта по чл. 57, ал.1 от НПУ-
РОИ .

Внесеният депозит за участие да се прихване от 
достигнатата крайна цена в търга.

Определеният  депозит в размер на 30% от на-
чалната тръжна цена за имота,  предмет на съответ-
ният търг  следва да бъде внесен в касата на Община-
та или по банков път по сметка 
BG72BUIN95613300506178, банков код: BUINBGSF 
към Алианц Банк България АД от желаещите да участ-
ват в търга до 16.00 ч. на 05.01. 2023 г.

Определям срок за подаване на заявления за 
участие - до 16ч. на 05.01. 2023 г. в администра-
тивната сграда на Община Руен. 

 Оглед на имота да се извършва до 16.00ч. на 
05.01.2023 г. включително след подаване на молба 
до кмета на Общината.

Обява за насрочените търгове да бъде публикува-
на в един областен всекидневник и да се постави в 

съответните кметства  и на информационното табло в 
сградата на Община Руен.

Насроченият търг да бъде проведен в стая № 22 
на Общинска администрация от нарочна назначе-
на комисия.

Задължителни документи за участие :
1.Заявление свободен текст;
2. Копие от документ за регистрация /Решение за 

вписване в Търговския регистър/;
3. Удостоверение за актуално състояние – за ЕТ и 

ЮЛ;
4. Удостоверение за ЕИК/БУЛСТАТ
5. Копие от личната карта за участниците – физи-

чески лица;
6.  Копие от квитанция за внесен депозит
7.  Декларация за предоставяне на лични данни

За справки и контаки : Община Руен, тел. 
05944/6233- вътр. 122

ИСМАИЛ ОСМАН 
КМЕТ НА ОБЩИНА РУЕН

Коледни картички са сътворили потребителите на 
Центъра



Силвия ШАТЪРОВА

В Карнобатското село 
Невестино откриха офи-
циално възобновена ка-
менна географска карта 
на България. Тя се нами-
ра в двора на училището, 
което не работи, но обно-
веното пространство ще 
събира малки и големи от 
селото. Инициативата е 
на Общинската структура 
на „Има такъв народ“ в 
Карнобат, като за откри-
ването пристигна сцена-
ристът Ивайло Вълчев, 
който лично се е ангажи-
рал с каузата. Каменната 
карта е съществувала в 
двора на училището пре-
ди време, но е била раз-
рушена, а пространство-
то занемарено. Структу-
рата на ИТН в Карнобат, 
с помощта на Областната 
структура в Бургас и 
Ивайло Вълчев, решава 
да облагороди двора и да 
възстанови релефната ге-
ографска карта на стра-
ната, като тя е направена 
от строителни материали 
и дори е предвидено во-
да да преминава по мес-
тата на реките Тунджа, 
Марица, Арда и Дунав.

Картата е на път да се 
превърне в атракция, а 
ученици да ходят там за 

уроци по география, къде-
то освен нея може да се 
види черквата в селото. 
Картата е в размери 7 на 
4,50 метра. Изградена е 
от релефни скални отлив-
ки и е оцветена в цвето-
вете на физическата кар-
та на страната.

Ключовете на обнове-
ното пространство об-
щинският координатор 
Живко Канев предаде на 
кмета на селото Дянко 
Нанчев.

„Това кътче бе в споме-
ните на няколко поколе-
ния жители. Обособихме 
го това място, има и къ-
щички за птички и освет-
ление, камера ще има“, 
каза общинският лидер 
на ИТН Живко Канев.

На събитието присъст-
ваха координаторите и 
членове на партията от 
Айтос, Приморско, Бур-
гас и Карнобат.

Картата е в двора на 
училището, намиращо се 
на центъра на селото. 
Точно срещу нея е чита-
лището, където се поме-
щава библиотеката. В нея 
има записани 80 читате-
ли, от които 10 са редов-
ни. Най-активният чита-
тел е 83-годишната баба 
Гинка, която непрекъсна-
то заема книги и казва: 
„Книгите са моят живот”. 
В библиотеката са запи-
сани и голяма част от де-
цата, които ползват учеб-
на литература. Книгите 

във фонда обаче са все 
стари, а хората искат да 
четат развлекателна ли-
тература, от съвременни 
автори. През последните 
четири години читалище-
то редовно кандидатства 
за финансова подкрепа 
по програма „Български-
те библиотеки-съвремен-
ни центрове за четене и 
информираност  – 2022 г.“ 
За съжаление обаче до 
този момент не е получа-
вало одобрение. Фондът 
се обогатява всяка годи-
на с по 10-ина книги, кои-
то купуват от читалището, 
пише „Карнобатски 
глас“.

За да обогатят чита-
лищната библиотека в 
селото, всеки от присъст-

ващите донесе книги от 
съвременни автори. 

Инициативата е на 
общинската струк-
тура на „Има та-
къв народ”. 
Живко Канев 
сподели, че при 
едно от посеще-
нията си в село-
то научават, че 
фондът на биб-
лиотеката има 

нужда от обогатя-
ване със съвре-

менни автори и ре-
шават да помогнат. А 

за географската карта 
научават по време на ед-
но от предизборните си 
посещения в Невестино. 
Тогава възниква идеята 
за нейното възстановя-
ване.

Сега, при посещението 
си в Невестино, сцена-
ристът Ивайло Вълчев да-
ри книги, сред които са и 
смешните разказчета на 
неговия баща – Ваньо 
Вълчев, който дълги годи-
ни е работил с театрална-
та трупа в Карнобат. Кни-
ги дариха и журналистите 
от в. „Черноморски фар“, 
съдията Златко Костади-
нов и всички, присъства-
ли на събитието.

Прекрачвайки прага на 
библиотеката, Ивайло 
Вълчев се върна назад 
във времето. Припомни 
си за гостуванията си в 
Невестино заедно със 
своя баща, в периода 
1982-83 година. Тогава, на 
читалищната сцена са се 
играли постановки на Ва-
ньо Вълчев.

Отидете на урок по  
география в карнобатското село Невестино
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РегиоН
Знаете ли къде може да видите 
картата на България? 

4 Сценаристът Ивайло Вълчев 
пристигна за откриването
4 Читалищната сбирка от книги 
се попълни с дарения, 
журналисти от „Черноморски 
фар“ се включиха в акцията 

ОБЯВА

"МБАЛ-Средец" ЕООД Търси да назначи на работа, 
на постоянен трудов договор лекар по физикална и ре-
хабилитационна медицина, притежаващ сертификат за 
извършване на ВСД - 1 бр. и лекар със или без специ-
алност - 1бр.

Телефони за връзка: 0899877203, 05551/3129

ОБЯВА

Янка Стоянова Ненова уведомява за инвестиционно 
намерение - Изграждане на плътна ограда с височина 
до 2,2 м, с бетонни блокчета, на границата на УПИ VIII, 
УПИ IX-321 по плана на гр. Айтос, община Айтос.

ПОКАНА

Уважаеми колеги,
На основание чл.10 от Устава на РФК Бургас, Закона за съслов-

ната организация на магистър-фармацевтите и Устава на БФС, на 
основание на промените в Закон за съсловната организация на 
магистър-фармацевтите, публикувани в Държавен вестник бр. 64 
от 13.08.2019 г. и във връзка с решение на УС на РФК Бургас от 
16.11.2022 г. за провеждане на общо събрание на Регионалната 
фармацевтична колегия, УС на РФК Бургас свиква събрание за 
избор на делегати на общото събрание на Колегията, което ще 
се проведе на 20.01.2023г. /петък/ от 18.00 часа в конферентна 
зала на х-л Приморец гр. Бургас

1.Избор на делегати на Общото събрание на РФК Бургас.

ПОКАНА

Уважаеми колеги,
На основание чл.10 от Устава на РФК Бургас, Закона за съслов-

ната организация на магистър-фармацевтите и Устава на БФС, на 
основание на промените в Закон за съсловната организация на 
магистър-фармацевтите, публикувани в Държавен вестник бр. 64 
от 13.08.2019 г. и във връзка с решение на УС на РФК Бургас от 
16.11.2022 г. за провеждане на годишно отчетно-изборно общо 
събрание на Регионалната фармацевтична колегия, УС на РФК 
Бургас свиква

Годишно общо отчетно-изборно събрание на РФК Бургас на 
20.01.2023г. /петък/ от 18.30 часа в конферентна зала на х-л 
Приморец гр. Бургас при следния дневен ред:

1. Отчет за дейността на УС на РФК Бургас. Приемане на план-
сметка за 2023 г. на РФК Бургас.

2. Приемане на промени в Устава на РФК Бургас.
3. Избор на членове на ръководните органи на РФК Бургас
4. Избор на делегати на редовния Седми редовен отчетно-избо-

рен Конгрес на БФС в гр. София в периода 17-19 март 2023г.
Присъстват всички вписани в регистъра на РФК Бургас магис-

тър фармацевти.
Решенията се вземат с гласовете на делегатите на Общото съ-

брание на колегията.

Фондът на Читалището се попълни с актуални четива

Ивайло Вълчев се върна назад във времето, когато като дете е гостувал с ба-
ща си в читалището 
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Георги рУСинОв

Спортното училище отли-
чи десетте си най-добри 
спортисти за годината на 
специална церемония, със-
тояла се в Морското кази-
но.

На първо място е много-
кратният шампион на Бъл-
гария от държавни първен-
ства в категория до 71 ки-
лограма, състезател по 
класическа борба Димитър 
Рачев. Той е обявяван за 
най-техничен състезател, а 
тази година спечели брон-
зов медал на Европейско 
първенство за кадети. Тре-
ньорът му Николай Дачев 
също бе отличен за заслу-
гите в подготовката на със-
тезателя си.

Втори бе акробатът Геор-
ги Стоянов с треньор Ка-
мелия Борисова. Младият 
спортист е държавен шам-
пион и трето място от Све-
товно първенство.

Почетната стълбичка до-

пълни още един класиче-
ски борец – Андрей Стоя-
нов с треньор Златомир 
Стоянов. Той е многокра-
тен държавен шампион, 
второ място от Балкански 
игри и пето от световно 
първенство.

Ето и кои още допълниха 
десетката: Ергюн Шукри – 
свободна борба с треньор 
Илиян Стефанов; Ердал Га-
лип – свободна борба с тре-
ньор Мариан Тодоров; Вик-
тория Радева – свободна 
борба с треньор Николай 
Дачев; Веселин Георгиев – 
колоездене с треньор То-
дор Ангелов; Елена Босил-
кова и Жулиен Шайков – 
спортна акробатика с тре-
ньор Гергана Денева; Ди-
ян Ангелов – свободна бор-
ба с треньор Мариян Тодо-
ров и Андриан Вълканов – 
свободна борба с треньор 
Николай Милков.

Призьорите бяха отличе-
ни от Янчо Стойчев, дирек-
тор на училището, Диана 

Саватева, заместник-кмет 
на Община Бургас, Петя 
Петрова - началник на РУО, 
Павлина Алексиева - екс-
перт по физическо в РУО, 
Веселина Деведжиева - ди-

ректор на отдел „Спорт“ 
към Община Бургас, Вели-
зар Маджаров - главен екс-
перт в отдел „Спорт“ и 
спортните легенди на Бур-
гас Дончо Жеков и Янчо 

Павлов.
Тази година за пръв път 

бе награден и най-проспе-
риращ отбор в колективен 
спорт. Носител е ПФК 
„Черноморец“ с капитан 

Стелян Стоянов и треньор 
Георги Терзиев.

За доброто настроение в 
залата пък се погрижиха 
възпитаници на Музикал-
ното училище.

СКАНДАЛ

Спортното училище отличи десетте 
си най-добри спортисти за годината

„Черноморец“ завърши празнично 2022 
г. На футболното игрище до "Парк Арена 
ОЗК" в к-с "Славейков" се проведе "Синя 
Коледа". Тя бе организирана от ръковод-
ството на „Черноморец“ и новосформира-
ния родителски съвет към клуба.

В шоуто ще се включиха децата от Дет-
ско-юношеската школа на "акулите". Те де-
монстрираха своите футболни умения. Най-
добрите на "крачета" направиха по над 100 
докосвания до топката, след което заслу-
жено получиха награди. Шоуто не мина и 
без Дядо Коледа, който, естествено, беше 

в сини одежди. Той също демонстрира за-
видни футболни умения, като риташе по-
даръците към децата. А подаръците, пове-
че от естествено, бяха... топки. „Сините“ та-
ланти получиха подаръци, осигурени от ня-
колко бургаски фирми.

Да уважат тържеството, освен треньори-
те и родителите на децата от различните 
възрастови групи, бяха дошли спортният 
директор на „Черноморец“ - Слави Костен-
ски, старши треньорът на мъжкия отбор - 
Веселин Великов, както и председателят на 
УС на клуба„ - Добромира Стоилова.

„Синя Коледа” озари БургасЧф

На първо място е многократният шампион на Бъл-
гария от държавни първенства в категория до 71 
килограма, състезател по класическа борба Дими-
тър Рачев с треньор Николай Дачев

Втори бе акробатът Георги Стоянов с тре-
ньор Камелия Борисова

Трети бе още един класически борец – Андрей Стоянов, с 
треньор Златомир Стоянов

ОБЯВЯВА:

Открита тръжна процедура за провеждане на публичен търг с явно наддаване за отдаване под аренда на 
следният земеделски имот от общински поземлен фонд – частна общинска собственост, а именно:

№ Населено място Имот местност Площ дка НТП Категория АОС
1 Вресово 12303.44.9 Топ кору 3,752 Овощна градина 7 4051

ІІ. Определям средните задължителни параметри за провеждане на търговете:
1. Дата, час, начална тръжна цена и размер на депозит за участие

№ Населено място Имот Дата на 
провеждане 

Час на 
провеждане 

Начална 
тръжна 

арендна цена 
за 1 СГ (лв)

Депозит за участие 
в насрочения търг 
(30 % от начална 

тръжна цена)
1 Вресово 12303.44.9 26.01.2023 9.00 42,02 12,61

С Ъ О Б Щ Е Н И Е

ОБЩИНА КАМЕНО
Обявява подбор за избор 

на здравен медиатор

Необходими документи:
- Автобиография
- Мотивационно писмо
- Копие от диплома за завършено средно обра-

зование
- Заявление по образец

Образец на заявлението се получава в дело-
водството на Община Камено. Можете да из-
теглите документа и от интернет страница-
та на общината в раздел Кариери

Изисквания към кандидатите:
- Завършено средно образование
- Принадлежност към местна уязвима етниче-

ска общност
- Познаване на здравните и социални пробле-

ми на общността
- Владеене на езика на общността
- Комуникативни умения
- Компютърна грамотност (MS Word, Іnternet)

Провеждане на подбора (в рамките на един 
ден):

Разглеждане на постъпилите документи от ко-
мисия.

Провеждане на интервю с кандидатите, одобре-
ни по документи.

Дата, час и място на провеждане на подбо-
ра: 

Ще бъдат обявени допълнително, след изтича-
не на срока за кандидатстване.

Краен срок за подаване на документи: 
23.01.2023 г.  

Документите се подават в деловодството на Об-
щина Камено от 8:30 часа до 17:15 часа, на ад-
рес: гр. Камено, ул. „Освобождение“ № 101 в Цен-
тър за административно обслужване на Общинска 
администрация, лично от кандидатите или техни 
упълномощени представители.

Кратко описание на длъжността „Здравен ме-
диатор”

- Работа с клиенти и подпомагане на незапоз-
натите със здравната система за получаване на 
достъп до здравни услуги;

- Посредничество между уязвими групи и здрав-
ни и социални служби;

- Работа с ОПЛ и други здравни специалисти и 
институции за повишаване на имунизационния 
статус на децата;

- Подпомагане при попълване на различни до-
кументи;

- Участие в организиране на здравни профи-
лактични мероприятия и мероприятия за повиша-
ване на здравната култура.

Информация за професията „здравен медиатор“ 
можете да намерите на www.zdravenmediator.net 

2. Срок за отдаване под аренда на всички имоти – 25 
( двадесет и пет) стопански години .

3. Срок за създаване на насаждения за всички имоти 
- 4 ( четири ) стопански години, считано от датата на 
сключване на договора 

4. Заплащане на арендната вноска за 5 (пет) 
стопански години  за всички имоти – в 10 (десет) дневен 
срок от подписване на договора 

5. Определеният  депозит в размер на 30% от 
началната тръжна цена за имота, предмет на търга се 
внася в касата на Общината или по банков път по сметка 
BG72BUІN95613300506178, банков код: BUІNBGSF  към 
Алианц Банк България АД до 16.00 ч. на 25.01.2023 г.

6. Насроченият търг да бъде проведен от нарочна 
назначена комисия в стая № 22 на Общинска 
администрация.

7. Срок за подаване на заявления за участие - до 16 
ч. на 25.01.2022 г. в административната сграда на 
Община Руен. 

8.Оглед на имота може да бъде извършен до 

25.01.2023 г. включително след подаване на молба до 
кмета на Общината.

  
Задължителни документи за участие :
1. Заявление свободен текст;
2. Копие от документ за регистрация /Решение за 

вписване в Търговския регистър/;
3. Удостоверение за актуално състояние – за ЕТ и 

ЮЛ;
4. Удостоверение за ЕИК/БУЛСТАТ
5. Копие от личната карта за участниците – физически 

лица;
6.  Копие от квитанция за внесен депозит
7.  Декларация за предоставяне на лични данни

За справки и контаки : Община Руен, тел. 
05944/6233- вътр. 122

ИСМАИЛ ОСМАН 
КМЕТ НА ОБЩИНА РУЕН



„Черноморски фар“

Поморие се превърна в прис-
тан на любовта. Обичаните по-
ети Маргарита Петкова и До-
бромир Банев, със специалното 
участие на поп иконата Ирина 
Флорин, представиха „Абсурд-
ни времена като коледен знак“ 
– премиера на литературно-му-
зикалния спектакъл, специално 
за жителите и гостите на града. 
Домакин на събитието, което се 
състоя в НЧ „Просвета 1888“, 
бе Община Поморие, а сред 
публиката, на първия ред, бяха 
областният управител на Бургас 
– проф. д-р Мария Нейкова и 
кметът Иван Алексиев.

Специални гости на културно-
то събитие бяха директорът на 
ОДМВР – Бургас главен коми-
сар Калоян Калоянов, шефът на РПУ 
– Поморие Златан Даскалов, поете-
сата Елка Василева, кореспондентът 
на БНР за Бургаска област Даниела 
Костадинова и носителката на антико-
рупционната награда на Антикорупци-
онния фонд (АКФ) от Дарик – Лалка 
Димитрова.

Още в началото на спектакъла Мар-
гарита Петкова се пошегува, че с До-
бромир Банев ще поискат „творческо 
убежище“ в Поморие, за да напишат 

следващата си книга. Кметът Алексиев 
веднага прегърна идеята и обяви, че ка-
ни поетите през лятото в Поморие, за 
да работят в продължение на месец за 
написване на новата част от книгата. 
За вдъхновение той предложи да им 
бъде предоставена Яворовата къща в 
града, където да се усамотят в творче-
ска мисъл. Бурни аплаузи посрещнаха 
предложението, а поетите обещаха да 
продължат своите „Абсурдни времена“, 
като на корицата поставят синя точка 
– символ на морето.

Празничната атмосфера бе велико-
лепна, а Маргарита Петкова, Добромир 
Банев и Ирина Флорин отделиха дълго 
време, за да раздават автографи и да 
се снимат с читатели и почитатели.

Поморие е град на любовта.
Декември пази спомен за лета
и в него времето за нас е спряло.
Море, с което всеки следващ миг
споделяме най-видимата тайна –
ЖИВОТЪТ ни е кратък като вик,
ЛЮБОВ е синонимът за безкрайност.

ЧфБулевард12 20-22 ДЕКЕМВРИ 2022

в бургас

В „Страх“ се 

4 Оуен Уол

4 Оуен Уол

Куп 
театрал

„Черноморски фар“

Семейство Слаба-
кови сътвори колед-
но ателие в Царево. В 
два поредни дни в НЧ 
„Георги Кондолов-1914“ 
град Царево в рамките 
на един час всяко де-
те, което беше гост на 
ателието, под ръковод-
ството на художници-
те Мария и Красимир 
Слабакови изработи 

собственоръчно и с 
много любов подаръци 
за своите близки – ко-
ледни картички, бижу-
та, снежинки, оригами, 
сувенири, пирографи и 
много други интересни 
предмети.

Часовете протичаха с 
много настроение.

Ателието предостави 
всички материали и ин-
струменти за изработ-
ването на сувенирите.

Весела ГОРАНОВА

След пауза от две години 
Регионалната структура на 
НСНИ -Бургас отново се съ-
бра за коледен купон. Този 
път организатор беше аген-
ция „Примеа“ със собстве-
ник Диана Иванова.

Вечерта бе незабрави-
ма с много смях, усмивки, 
снимки, а затова доприне-
се и водещата - неповто-
римата Здрава Каменова, 
която спечели сърцата на 
всички.

На купона се забавлява-
ха повече от 160 гости, как-

то колеги от Бургаската структу-
ра, така и нотариуси и предста-
вители на различни банки.

Гости на събитието бяха Кра-
симир Стойчев - заместник-кмет 
на община Бургас в ресор "Фи-
нанси, бюджет и икономика" и 
Добромир Ганев - председател 
на Национално сдружение „Не-
движими имоти“.

Брокерите отново 
се събраха за купон 

След пауза 
от две години

Семейство Слабакови  
сътвори коледно 
ателие в Царево 

Кметът на Поморие предложи „творческо убежище“ 
на Маргарита Петкова и Добромир Банев

Зам.-кметът Красимир 
Стойчев ги поздрави

Диана Иванова и шефът 
на НСНИ-Добромир Ганев 
приветстваха брокерите


	1
	2-3
	4
	Aitos-20-22.12.2022
	9
	10
	11
	12

